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Onderzoek mogelijkheden opvang vluchtelingen 

Op 14 november 2022 besloot de gemeenteraad dat een onderzoek naar de mogelijkheden voor 

opvang in Midden-Delfland moet worden uitgevoerd. 

 

Op de hoogte houden 

Het verzoek was om de raad tussentijds op de hoogte te houden. Deze memo geeft daar invulling aan. 

Het is de bedoelding om elke 4 weken een bericht te sturen. 

 

In aanloop naar uw besluit 

In de week voorafgaand aan de raadsbespreking werden de stukken openbaar. Tot die tijd was de 

kennis van dit proces en de voorbereiding in handen van een klein aantal medewerkers. In die week 

kon er gewerkt worden aan het opwerken van de samenstelling van het projectteam. Ook kon vanaf 

die week gezocht worden naar mensen met ervaring die we kunnen inhuren.  

 

Sinds uw besluit 

 

Ondersteuning van mensen met ervaring 

In de week na uw besluit zijn offertes opgevraagd bij externen met ervaring in dit soort vraagstukken. 

We hebben nu externe ondersteuning op communicatie/omgevingsmanagement, vastgoed, 

businesscase en de projectleiding. Binnen de eigen organisatie hebben we niet genoeg medewerkers  

beschikbaar voor dit project. Ook is niet alle kennis voor dit specifieke onderzoek aanwezig. Daarom 

huren wij mensen in. Wij waarborgen dat onze medewerkers de werkwijze en op te leveren 

documenten tussentijds toetsen op de voor ons belangrijke werkwijze in onze gemeente. 

 

Dit heeft geleid tot een project start up (PSU) op dinsdag 6 december 2022. In die PSU werd duidelijk 

dat de tijd voor de participatie erg krap was ingeschat. Eerder communiceerden we naar de raad om 

na 12 weken een voorstel op te leveren. Dat is niet haalbaar. In dit bericht staat een meer 

uitgewerkte planning. Er is contact geweest met het COA, bij hen komt het vanwege capaciteit ook 

goed uit om te temporiseren 

 

Locaties en criteria 

Er zijn veel zaken waar we mee aan de slag gaan, maar het opwerken van een voorstel voor de locatie 

is daarvan wel de meest in het oog springende. Bij de aanpak daarvan is begonnen met het maken 

van een lijst met criteria. Hier is nu een concept van opgesteld 

Deze conceptlijst is in twee delen opgesplitst. Enkele feitelijke criteria (aantal vierkante meters, 

eigendom, zicht op haalbaarheid van de vergunning). 

Daarnaast zijn er de criteria waarbij meer interpretatie mogelijk is. Als voorbeeld kunt u denken aan 

de nabijheid van een school. Het kan zijn dat we daar “loop- of fietsafstand” aan koppelen of we 

kunnen ook busvervoer een goede optie vinden. Hier is dus meer interpretatie mogelijk. 

 

Informeren raad 

Het college wil in januari de raad informeren over de voortgang van het onderzoek. Ook wil het 

college dan met de raad spreken over de concept lijst met criteria. We plannen hiervoor een 

bijeenkomst. 

 



 

Ruimte voor dialoog 

Zoals toegezegd in de raad, zal door ons eerst met de samenleving contact gezocht worden over het 

algemenere vraagstuk over opvang in onze gemeente. Die dialoog met de samenleving kan alleen 

gevoerd worden als die zich nog niet toespitst op locaties. 

Het college zal het gesprek aangaan met de samenleving over de criteria en over het bieden van 

opvang in Midden-Delfland. 

 

Voordracht locaties 

Met deze criteria in de hand kan elke mogelijke locatie beoordeeld worden. Op die manier kunnen we 

tot een (of meerdere) locatie(s) komen. Op het moment dat de criteria zijn vastgesteld kan dus een 

volgende stap gezet worden. 

 

Het gesprek met de samenleving kunnen wij namelijk niet voeren als op de achtergrond wordt 

gewerkt aan een lijst van locaties. We gaan nu dus eerst het gesprek met onze samenleving voeren. 

De opbrengst van deze gesprekken werkt dan mogelijk door in de criteria. Pas daarna  kan de analyse 

van de locaties worden gemaakt. Zo komen wij tot een gedragen toetssteen voor de keuze van de 

locaties. 

 

Fasering project 

Het project wordt gefaseerd aangepakt. Onderstaande data zijn die waarop het document klaar zal  

zijn voor de start van het bestuurlijke besluitvormingsproces. 

• Opdracht college voor het project, een en ander gebaseerd op besluitvorming/mandaat van de 

Raad. 

December 2022 (deze stap is gezet) 

• Projectplan, op basis van de informatie/inzichten uit de Project Start Up (PSU). 

januari 2023. 

• Informatie bijeenkomst en gesprek met de raad over criteria 

Januari 2023 (afhankelijk van de beschikbaarheid) 

• Dialoog met de samenleving over opvang in Midden-Delfland en criteria 

Januari/februari 2023 

• Houtskoolschets waarin locaties zijn afgewogen op duidelijke criteria vanuit MD, en een 

voorkeurslocatie wordt voorgesteld. Het college wil het voorstel aan de raad en met name de 

locatiekeuze op een zorgvuldige en transparante wijze laten plaats vinden, een en ander in 

ieder geval in nauwe samenwerking met de raad en een goed georganiseerd participatieproces 

met bewoners, ondernemers en maatschappelijke organisaties en de bestuurlijke omgeving 

Februari 2023: Oplevering ambtelijke versie groslijst 

Februari/maart 2023: Collegeadvies over de shortlist 

Maart/april 2023: Raad informeren en participatie samenleving 

April 2023 Houtskoolschets 

• Uitwerken bestuursakkoord met COA (de steun die COA op de potentiële locaties kan leveren 

is onderdeel van het raadsvoorstel, vandaar dat dit proces vooraf aan het raadsvoorstel start) 

Februari tot april 2023 

• Raadsvoorstel inclusief projectplan: Op basis van de gekozen locatie wordt het programma 

concreet vertaald naar een voorstel gebaseerd op kwaliteit, geld, uitvoeringsplanning, 

juridische advies, organisatie, communicatie, informatie en risicoanalyse. 

Mei 2023 

• Tekenen bestuursakkoord met COA 

 

Het projectplan moet vervolgens leiden tot een aanvraag voor een omgevingsvergunning, keuze van 

uitvoerende partijen, samenwerkingsresultaat met andere overheden plus een maatschappelijk 

gedragen resultaat.  

 

Bij deze fasering geldt dat de samenleving goed wordt geïnformeerd en betrokken (samen nadenken 

en samen doen), door het doorlopen van een transparant proces met kleine stappen, waarbij duidelijk 

is dat het college en de raad het eigen mandaat van besluitvorming behouden. 

 



 
Inplannen informatieavond met de raad 

Via de griffie hopen we in januari een avond met de raad te kunnen plannen voor deze bijeenkomst. 

 

Status van deze informatie 

Het is duidelijk, maar we bevestigen het hierbij, dat het ontvangen van deze informatie de raadsleden 

nergens aan bindt. Via de reguliere besluitvorming zult u de voorstellen ontvangen. 

Indien u specifieke vragen hebt, kunt u deze doorgeven aan de griffier. In de volgende 

informatieverstrekking zal daar dan op worden ingegaan. 

Dit bericht is niet geheim. 


